



KENYATAAN SEBUTHARGA  
MAJLIS PERBANDARAN PEKAN

- i) Sebutharga adalah dipeleawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB), Pusat Khidmat Kontraktor (PKK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Majlis Perbandaran Pekan (MPP) dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja yang berikut:-

Bil	Nama Projek	Gred, Kategori Dan Pengkhususan	Tempat Dan Tarikh Lawatan Tapak (Wajib)	Tempat Dan Tarikh Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen Dan Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh Dan Waktu Sebutharga Ditutup
1	Membekal Dan Memasang Lampu Solar Berkuasa 120W Serta Kerja-Kerja Berkaitan Di Pantai Lagenda Dan Kawasan Sekitarnya, Daerah Pekan, Pahang Darul Makmur. (MPP.S/18/2024)	Bumiputera, G2 E16	Dewan Konvensyen Sultan Haji Ahmad Shah, Pekan 14.08.2024 (Rabu) Jam 10:00 pagi  (Pendaftaran bermula dari jam 9.15 pagi & Taklimat jam 10.00 pg)	Pejabat Bahagian Ukur Bahan & Kaunter Bersepadu MPP 19.08.2024 (Isnin) hingga 23.08.2024 (Jumaat) dari jam 8.30 pagi hingga 4.30 petang	RM50.00 Yang DiPertua Majlis Perbandaran Pekan	Pejabat Bahagian Ukur Bahan MPP pada 26.08.2024 (Isnin) selewat - lewatnya pada jam 12:00 tengahari
2	Membekal Dan Memasang Lampu Solar 120W Serta Kerja-Kerja Berkaitan Di Pekan Riverfront Dan Kawasan Sekitarnya, Daerah Pekan, Pahang Darul Makmur. (MPP.S/19/2024)	Bumiputera, G2 E16			RM50.00 Yang DiPertua Majlis Perbandaran Pekan	
3	Menaiktaraf Sistem Perparitan Di Sepekan, Daerah Pekan, Pahang Darul Makmur. (MPP.S/20/2024)	Bumiputera, G2 CE21			RM50.00 Yang DiPertua Majlis Perbandaran Pekan	

- ii) Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang sah, yang telah hadir lawatan tapak dan penama syarikat sahaja serta berdaftar dengan Majlis Perbandaran Pekan. Untuk maksud ini, wakil kontraktor adalah tidak dibenarkan & kontraktor hendaklah membawa PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN @ KAD PERAKUAN PENERIMAAN PERMOHONAN PENDAFTARAN/CIDB & SIJIL PENDAFTARAN ASAL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR serta Sijil Asal Pengiktirafan Bumiputera jika berkenaan. Salinan-salinan Perakuan dan/atau Sijil yang berkenaan boleh diterima jika disahkan oleh Pejabat yang mengeluarkannya. Bayaran bagi dokumen hendaklah dibuat dalam Ringgit Malaysia dan dalam bentuk Draf Bank/Wang Pos/Kiriman Wang Pos/Tunai sahaja di atas nama Yang DiPertua Majlis Perbandaran Pekan

- iii) Majlis Perbandaran Pekan tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran dan segala perbelanjaan yang berkaitan adalah tanggungan kontraktor sendiri.

( MOHAMAD NASIR BIN JUSOH, A.A.P. )  
Yang DiPertua  
Majlis Perbandaran Pekan.  
Tarikh Iklan : 8 Ogos 2024